
 

Protokół Nr LXVI/2024 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 29 luty 2024 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1204 

Zamknięcie obrad – godz. 1337 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach LXVI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 13 radnych, według listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni: 

 Radny Zdzisław Bełzowski 

 Radna Dorota Sobczak 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz zaproszone osoby, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Romaniec – inspektor ds. techniczno - kancelaryjnych. 

 

Ad 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 1204 otworzył LXVI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad sesji został 

przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 pkt 4 Statutu Gminy Wierzchowo. 

 

Przewodniczący odczytał wniosek Wójta z dnia 29 lutego o wprowadzenie autopoprawki do 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na  2024 rok – druk 417. 

 

Następnie odczytał  porządek obrad z uwzględnieniem powyższego wniosku. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 



7. Trybuna obywatelska. 

8. Sprawozdanie z organizacji i przebiegu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na 

terenie Gminy Wierzchowo w 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwał: 

9.1. uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy 

Wierzchowo na lata 2024-2030 - druk 411; 

9.2.  uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zwrot przez Gminę Wierzchowo 

nieruchomości – druk 412; 

9.3. uchwała w sprawie udzielenia przez Gminę Wierzchowo pomocy finansowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu na realizację zadania publicznego – druk 

413; 
9.4. uchwała  w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – druk 414; 

9.5.  uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników i kandydatów na strażaka ratownika Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu Gminy Wierzchowo uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach, zabezpieczeniu obszaru chronionego oraz 

innych działaniach zapewniających ochronę życia, zdrowia, mienia i środowiska 

oraz prawidłowe funkcjonowanie mieszkańców Gminy – druk 415; 

9.6.  uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Wierzchowo – druk 416; 

9.7. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2024 rok  - druk 417 

wraz z autopoprawka. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Komunikaty i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia LXV Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 13 luty 2024 roku został wyłożony do wglądu  

w Biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z LXV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z LXV 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad 4 



 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 4 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt. 5. 

 

Ad 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec  poinformował, że w lutym  bieżącego roku odbyło się 

wspólne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Kultury, Komisji Rewizyjnej i 

Komisji Rolnictwa. 

 

Ryszard Borowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił informację z 

posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Kultury, Komisji Rewizyjnej i 

Komisji Rolnictwa – protokół Komisji Nr 3/2024 z dnia 22 luty 2024 roku, stanowi załącznik 

nr 4 do nin. protokołu 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym  radni nie 

złożyli interpelacji. 

 

Na sesji interpelację złożył Radny Ryszard Borowicz: 

W imieniu swoim i mieszkańców osiedla składnica proszę o zainstalowanie oświetlenia 

drogowego elektrycznego przy dwóch drogach gminnych w sołectwie Sośnica. 

1. Wzdłuż drogi gminnej, która zaczyna się od drogi wojewódzkiej nr 177 Czaplinek - 

Mirosławiec i kończy się przed budynkiem wielorodzinnym, w którym znajduje się 

pięć mieszkań. Obecnie przy tej drodze zamontowano dwie lampy solarne w pobliżu 

budynku. Lampy świecą wieczorem i rano natomiast nie świecą w środku nocy. Są to 

lampy stare przeniesione z byłego wysypiska. Nadmieniam, że droga biegnie przez 

las i jest ułożona z płyt betonowych i jest oświetlona w niewielkiej części. 

2. Wzdłuż drogi gminnej, która zaczyna się od drogi wojewódzkiej nr 177 Czaplinek - 

Mirosławiec i prowadzi do budynku dwurodzinnego, jest to droga polna i biegnie 

przez las. Przy budynku jest zainstalowana jedna lampa solarna, która świeci 

wieczorem i rano, nie świeci w nocy. Oświetlony jest mały fragment drogi, reszta 

drogi jest nieoświetlona. Lampa została przeniesiona z nieczynnego wysypiska i jest 

wyeksploatowana.  

Nadmieniam, że oświetlenie jest potrzebne. Mieszkańcy, sołtys i rada sołecka o to oświetlenie 

upominają się od ponad 10 lat. Proszę o podjęcie tych inwestycji w najbliższym możliwym 

okresie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 



Ad 7 

 

W punkcie trybuna obywatelska głos zabrał Pan Piotr Paszkiewicz. Pan Piotr Paszkiewicz 

poprosił o ponowienie interpelacji dotyczącej wycięcia drzew na przejeździe kolejowym w 

Wierzchowie.  

Radna Jolanta Augustyniak poinformowała, że składała interpelacje dotyczącą dwóch 

przejazdów kolejowych w Wierzchowie. Radna Jolanta Augustyniak powiedziała, że ponowi 

interpelacje w sprawie złej widoczności na przejeździe w miesiącu marcu.  

Radny Józef Janicki zapytał się czy Wójt Gminy ma informację dotyczącą powstania chlewni 

u Pana Głowy? 

Wójt Gminy Jan Szewczyk odpowiedział, że nie ma oficjalnych informacji na ten temat.  

Pani Alina Kunat  sołtys sołectwa Żabin zwraca się do Zarządu Dróg Powiatowych w 

Drawsku Pomorskim o usunięcie piachu w miejscowości Żabin na skrzyżowaniu na Nowe 

Laski. 

Wobec braku dalszej dyskusji w tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Marek 

Mikulec zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad 8 

 

Informację z organizacji i przebiegu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w 2024 roku na 

terenie Gminy Wierzchowo  odczytała Przewodnicząca Komisji Kultury Jolanta Augustyniak. 

 

Podczas 32 finału WOŚP Sztaby zebrały odpowiednio 34 500,00 zł w Świerczynie i 

53 247,88 zł w Wierzchowie. 

 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 i 6 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury Jolanta Augustyniak w imieniu  Wójta i Rady Gminy 

złożyła podziękowania za zorganizowanie tak wspaniałego 32 Finału Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy.  

 

Ad 9 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące  projekty  

uchwał: 

 

1) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Wierzchowo na lata 

2024-2030  – druk 411 . 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/408/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej dla Gminy Wierzchowo na lata 2024-2030– która stanowi załącznik nr 7 

do nin. protokołu. 

 

2) w sprawie  wyrażenia zgody na zwrot przez Gminę Wierzchowo nieruchomości – 

druk nr 412 . 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/409/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zwrot przez Gminę 

Wierzchowo nieruchomości – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

3) w sprawie udzielenia przez Gminę Wierzchowo pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu na realizację zadania publicznego  – druk 413 . 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/410/2024 w sprawie udzielenia przez Gminę Wierzchowo 

pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu na realizację zadania 

publicznego – która stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

4) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 414 . 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/411/2024 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu 

 

5) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

i kandydatów na strażaka ratownika Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Wierzchowo uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach, ćwiczeniach, zabezpieczeniu obszaru chronionego oraz innych 

działaniach zapewniających ochronę życia, zdrowia, mienia i środowiska oraz 

prawidłowe funkcjonowanie mieszkańców Gminy  – druk 415. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/412/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaka ratownika 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Wierzchowo uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach, 

zabezpieczeniu obszaru chronionego oraz innych działaniach zapewniających 

ochronę życia, zdrowia, mienia i środowiska oraz prawidłowe funkcjonowanie 

mieszkańców Gminy  - która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wierzchowo – druk 

nr 416 . 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/413/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu 

 

7) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2024 rok  – druk 417 . 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LXVI/414/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2024 rok  – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 



Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 10. 

 

Ad 10 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi na zgłoszoną w poprzednim 

okresie przez radną interpelacje: 

1. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej 

Doroty Sobczak w sprawie naprawienia jezdni asfaltowej i poboczy w miejscowości 

Nowe Laski. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 10 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 11.  

 

Ad 11 
 

W trakcie punktu komunikaty i sprawy różne odbyła się wideorozmowa z mecenasem 

Czesławem Podkowiakiem. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec odczytał interpelację Radnego Powiatu 

Drawskiego – Zbigniewa Dudora. Interpelacja stanowi załącznik  nr 14 do nin. protokołu. 

Mecenas Czesław Podkowiak po zapoznaniu z pismem Starosty Drawskiego, poinformował 

Radnych Gminy Wierzchowo, że od strony formalnej nie funkcjonuje taka forma prawna jak 

interpelacja do Rady. Interpelację składa się do organu wykonawczego. Mecenas Czesław 

Podkowiak zaproponował, żeby wystosować pismo do Radnego Powiatowego Zbigniewa 

Dudora z zapytaniem czy zakwalifikować pismo jako wniosek, petycja czy apel do Rady 

Gminy Wierzchowo.  

Radni nie mieli pytań do mecenasa Czesława Podkowiaka. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poinformował, że wielu radnych powiatowych 

podpisało się pod interpelacją Radnego Powiatowego Zbigniewa Dudora.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec powiedział, że na terenie Gminy Wierzchowo 

jest najwięcej dróg powiatowych. Gmina Wierzchowo jest za partnerstwem dotyczącym 

utrzymania dróg powiatowych, ale nie na obecnych zasadach. Wkład 50% na 50% odbieramy 

jako szantaż. Gmina Wierzchowo na remont drogi Będlino – Wierzchowo zabezpieczyła 

kwotę 500 000,00 zł. Kwota ta już znacznie obciąża budżet Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec oznajmił, że marzy żeby Powiat Drawski stanął 

na wysokości zadania i przy dofinansowaniu Gminy Wierzchowo 500 000,00 zł zrealizował 

remont drogi Będlino – Wierzchowo. 

Podczas dyskusji glos zabrała radna Jolanta Augustyniak powiedziała, że w piśmie Radnego 

Powiatowego Zbigniewa Dudora jest informacja, że Powiat Drawski ma 400 km dróg. 

Natomiast Radny Zbigniew Dudor zapomniał dodać, że Gmina Wierzchowo na swoim terenie 

posiada najwięcej dróg powiatowych. W piśmie również brakuje informacji o  

dofinansowaniu ponad 4 mln zł od Marszałka. Radna Jolanta Augustyniak oznajmiła, że 

Gmina Wierzchowo się zdeklarowała i daje kwotę 500 000,00 zł. Radna Jolanta Augustyniak 

zapytała czy pismo Radnego Powiatowego Zbigniewa Dudora świadczy o złej woli, czy 

zrobieniu wrażenia na mieszkańcach Powiatu Drawskiego ? 

Głos zabrał radny Bogusław Pawłowicz poprosił, żeby Radny Powiatowy Marek Banaszek 

uczestniczył na ostatniej sesji Rady Gminy Wierzchowo, ponieważ jest kilka zagadnień do 

omówienia. Radny Bogusław Pawłowicz poinformował, że Radny Powiatowy Marek 

Banaszek w tej kadencji na sesji Rady Gminy uczestniczył 3 razy.  



Radny Ryszard Borowicz powiedział, że czuje się sprawcą interpelacji Radnego Powiatowego 

Zbigniewa Dudora. Radny Ryszard Borowicz sprostował słowa Radnego Powiatowego 

Zbigniewa Dudora mówiące , że powiat robi te drogi, które gmina chce. 

Rada Gminy Wierzchowo zawsze mówiła, z priorytetem jest droga Sośnica – Wierzchowo. 

Drugie sprostowanie dotyczy kryterium naprawy drogi czyli stan nawierzchni oraz ważność w 

sieci dróg. Radny Ryszard Borowicz powiedział, że jesteśmy gminą, która ma najwięcej dróg 

powiatowych oraz jesteśmy położeni na uboczu powiatu. Dróg wojewódzkich mamy około 15 

kilometrów. 

Radna Helena Jutrzenka – Trzebiatowska wyraziła swoje oburzenie. Powiedziała, że to jest 

szantaż, że strony Powiatu Drawskiego. W innych powiatach nie ma zwyczaju, żeby gmina 

dokładała na remont dróg powiatowych. 

W dyskusji głos zabrał Wójt Gminy Jan Szewczyk. Wójt poinformował, że kończy kadencję 

jako Wójt. Po długich zastanowieniach będzie kandydował do Rady Powiatu. 

Wójt poinformował, że zna kondycję budżetu powiatu, która jest trudna.  

Wójt powiedział, że została wyremontowana droga wojewódzka na terenie naszej gminy. Do 

tego remontu gmina nie dokładała pieniędzy. 

Wójt powiedział, że gmina musi dbać o swój majątek. Dzięki Rządowemu Programowi Polski 

Ład udało się wyremontować kilka dróg gminnych. 

Wójt powiedział, że wkład 500 000,00 zł na remont drogi powiatowej to duży wysiłek dla 

Gminy Wierzchowo.  

Wójt przekazał, ze Gmina Wierzchowo partycypowała w inwestycjach drogowych Powiatu 

Drawskiego na ile pozwalały możliwości. W tym roku czeka Gminę Wierzchowo  zadanie 

dotyczące budowy ścieżki rowerowej, na która trzeba zabezpieczyć kwotę ponad 700 000,00 

zł. Gmina posiada również inne inwestycje, na które .trzeba zabezpieczyć środki w budżecie. 

Wójt Gminy Jan Szewczyk poinformował, że priorytetem dla Gminy Wierzchowo jest 

modernizacja oczyszczalni ścieków, której koszt będzie wynosił około 30 000 000,00 zł. 

Wójt powiedział, że jest do duże wyzwanie do zrealizowania dla nowej władzy. 

Wójt podkreślił, że należałoby sporządzić dokument dotyczący dróg powiatowych na 

terenach gmin, które należy wyremontować.  

Wójt powiedział będąc radnym powiatowym należy patrzeć globalnie ale działać lokalnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec powiedział, że prawdopodobnie Powiat 

Drawski  nie zrealizuje inwestycji przebudowy drogi Wierzchowo – Sośnica. Według 

Powiatu Drawskiego brak realizacji zadania będzie winą Gminy Wierzchowo, ponieważ nie 

zabezpieczyła wystarczających środków na te zadanie.  

Radna Jolanta Augustyniak powiedziała, że w interpelacji Radnego Powiatowego Zbigniewa 

Dudora jest napisane, że dobrą praktyką jest realizacja inwestycji przy udziale gmin 50/50%., 

Według Radnej Jolanty Augustyniak jest to dobra wola radnych a nie praktyka. 

Radny Józef Janicki wyraził swoje oburzenie dotyczące interpelacji Radnego Powiatowego 

Zbigniewa Dudora. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec przypomniał, że dziś mija ostatni termin 

składania oświadczeń majątkowych związanych z zakończeniem kadencji.  

Radny Ryszard Borowicz zaprosił na V rajd motocyklowo – konny Ostatniej Szarży  

Kawalerii Polskiej Boruńsko, zbiórka motocyklistów odbędzie się o godz.1000 przed świetlica 

wiejską w Sośnicy. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 11 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punkt. 12. 

 

 

 



Ad 12 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 1337 zamknął obrady LXVI sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


